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BR-03.0012.1.21.2.2021 
Protokół Nr 24/2021 

z posiedzenia Komisji Kształtowania Środowiska Rady Miasta Krakowa 
w dniu 5 lutego 2021 roku 

w formie korespondencyjnej za pośrednictwem poczty elektronicznej 
 
Posiedzenie zostało zwołane w formie korespondencyjnej przez Przewodniczącego Komisji  
p. Jana Stanisława Pietrasa.  
W Biuletynie Informacji Publicznej umieszczono informację dla mieszkańców o możliwości 
udziału w posiedzeniu poprzez wysłanie wiadomości do wybranego członka Komisji, 
Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Uzgodnienie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXVII/965/20 w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej  
na zadania służące ochronie zasobów wodnych w ramach krakowskiej mikroretencji wód 
opadowych i roztopowych, druk nr 1651. 

3. Sprawy bieżące. 
4. Oświadczenia i komunikaty. 

Ostateczny termin przesłania odpowiedzi i głosowania radnych Przewodniczący wyznaczył  
na 5 lutego 2021 r. do godz. 15.00. 

Ad. 1. Uzgodnienie porządku obrad. 
Członkowie Komisji przyjęli proponowany porządek przez aklamację. 

Ad. 2. Zgłaszanie uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/965/20 
w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na zadania służące ochronie zasobów 
wodnych w ramach krakowskiej mikroretencji wód opadowych i roztopowych, druk nr 1651. 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą o przesyłanie uwag do projektu nr 1651. 
Radny Łukasz Maślona w nawiązaniu do projektu uchwały przekazał ogólne uwagi, tj.: 
- dot. efektu ekologicznego – zaproponował aby tak jak w przypadku pierwotnego brzmienia 
uchwały, zaakceptować montaż licznika wody, który będzie dawał odpowiedź na ilość wody 
zgromadzonej dzięki mikroretencji. Taki licznik nie jest dużym kosztem. 
- przekazał wątpliwości co do zbyt szczegółowych zapisów dotyczących powierzchni zbiornika 
retencyjnego. 
- zaproponował rozszerzyć katalog możliwych rozwiązań o kategorię "Zielone dachy 
ekstensywne" z min. warstwą wegetacyjną 8 cm. W tym rozwiązaniu maks dopłata powinna 
wynosić ok. 20 - 30 tys. Jednak nie więcej niż 80% kosztów inwestycji. 
Nie było dodatkowych zgłoszeń do dyskusji i członkowie komisji nie zgłosili innych uwag.  

Ad. 3. Sprawy bieżące. 
Przewodniczący Jan Stanisław Pietra zgłosił w sprawach bieżących potrzebę przygotowania 
przez Komisję wniosków w sprawie przygotowania materiałów na posiedzenia Komisji 
Nie zgłoszono innych spraw bieżących. 

Ad. 4. Oświadczenia i komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów.  

W posiedzeniu w formie korespondencyjnej uczestniczyło 5 członków Komisji Kształtowania 
Środowiska Rady Miasta Krakowa. 

  Przewodniczący Komisji  
 
 

     Jan Stanisław Pietras 
Protokołował: 
Sławomir Golański 


